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1. In het voorwoord wordt melding gemaakt van de vele resultaten van dit college. Dit is niet 

de indruk die de fractie van de PvdA het afgelopen jaar heeft gekregen in de vele korte 

commissievergaderingen zonder agendapunten. Dus heeft zij de volgende vragen: 

◦ Hoeveel beleidsvoorstellen zijn er richting raad gestuurd en hoeveel hebben geleid 

tot een raadsbesluit, in vergelijking tot de vorige college periode (2014, 2015, 2016 

en 2017)? 

◦ Hoeveel raadsbesluiten (en inspraakresultaten) uit de vorige raadsperiode zijn tot 

uitvoer gebracht en van hoeveel zijn de uitvoering opgeschort omdat de gehele 

inspraakprocedure wordt overgedaan? 

2. In het voorwoord wordt trots verwezen naar de vele kernbezoeken en spreekuren die dit 

college heeft gehouden. Veel Westlanders kloppen bij onze fractie aan met de frustratie dat 

zij het college op deze gelegenheden aanspreken op problemen die zij hebben in hun 

contacten met de gemeente maar dat zij geen resultaten zien. Dit roept bij de fractie van de 

PvdA de volgende vragen op: 

◦ Hoeveel Westlanders heeft het college bij deze gelegenheden gesproken, hoeveel 

aangekaarte problemen zijn er opgelost en tot hoeveel bedankbrieven heeft dit 

geleid? 

◦ Hoe vaak zijn de aangekaarte problemen niet opgelost en afgedaan met dezelfde 

brieven van dezelfde ambtenaren en tot hoeveel klachtbrieven heeft dit geleid? 

3. In het voorwoord wordt melding gemaakt van de bouwproductie van 841 woningen in 2018 

en 8000 nieuwe woningen tot 2030. De indruk van de fractie van de PvdA is juist dat 

verschillende nieuwbouwprojecten (met een groot component sociale woningbouw) zijn 

uitgesteld. Dit leidt tot de volgende vraag? 

◦ Hoeveel van de opgeleverde 841 woningen en hoeveel van de 8000 nog te bouwen 

woningen zijn sociale huur (via het woonruimteverdeelsysteem te huren), hoeveel 

sociale koop (tot 188.000 euro) en hoeveel vrije sector huurwoningen tot 850 euro 

maandhuur? 

4. In vervolg op de vorige vraag. Begin 2016 presenteerde de gemeente haar plannen om 

samen met Wonen Wateringen  150 sociale huurwoningen in combinatie met betaalbare 

koopwoningen te bouwen op de “Tuin van Lely” (5 ha). Begin 2018 zouden de eerste 
woningen worden opgeleverd. Daarna zou in de rest van het transitiegebied Wateringen (22 

ha) in samenwerking met projectontwikkelaars conform de Woonvisie (35% betaalbaar) 

worden gebouwd.  

◦ Hoeveel woningen worden in het totale gebied gebouwd en hoeveel zijn sociale huur 

(via het woonruimteverdeelsysteem te huren), hoeveel sociale koop (tot 188.000 

euro) en hoeveel vrije sector huurwoningen tot 850 euro maandhuur? 

◦ Wanneer wordt nu de eerste woning opgeleverd? 

5. In het voorwoord is sprake van uitwerking van de visie op de inrichting van De driesprong 

in Kwintsheul. Eind 2017 presenteerde de gemeente haar plannen om in samenwerking met 

projectontwikkelaars meer sociale en betaalbare woningen te bouwen dan de Woonvisie 

(35% betaalbaar) voorschrijft. Hiertoe legde de gemeenteraad de Wet Voorkeursrecht 

Gemeenten op dit gebied zodat de koop van de gronden tegen betaalbare prijzen kon 

plaatsvinden en de bouw versneld kan plaatsvinden en in 2019 kan starten. In de loop van 

2018 heeft het huidige college deze WVG opgeheven omdat dit een verdere versnelling zou 

opleveren. 



◦ Is al bekend hoeveel woningen in De driesprong worden gebouwd en hoeveel zijn 

sociale huur (via het woonruimteverdeelsysteem te huren), hoeveel sociale koop (tot 

188.000 euro) en hoeveel vrije sector huurwoningen tot 850 euro maandhuur? 

◦ Wordt 2019 nog gehaald en wanneer wordt nu de eerste woning opgeleverd? 

6. In aanvulling op de vorige vragen wil de fractie van de PvdA ook graag weten hoever de 

nieuwbouwplannen in de Heenweg zijn. Voor deze nieuwbouw geldt ongeveer hetzelfde als 

in de vorige vraag dus zijn de zelfde deelvragen van belang. 

7. In de context van het financiële beleid wordt gesproken over de groei van de 

werkgelegenheid en het lage aantal werklozen in Westland. Dit leidt bij de fractie van de 

PvdA tot de volgende vragen: 

◦ Door de afname van het recht op WW zijn veel werkzoekenden veroordeeld tot de 

bijstand. Is de bespiegeling over de afname gebaseerd op de cijfers van het UWV of 

is het een combinatie van cijfers van het UWV en Dienst Werk en Inkomen van de 

gemeente? 

◦ Hoeveel werkzoekenden heeft de gemeente nog in haar bestand en hoeveel hiervan 

zijn 50 jaar en ouder? 

◦ De PvdA heeft in 2018 meermalen gepleit voor een werkgelegenheidsproject voor 

mensen uit deze doelgroep maar het college vindt dat de reguliere bemiddeling 

voldoende solaas biedt. Hoeveel mensen uit deze doelgroep zijn door de gemeente in 

2018 naar werk bemiddeld?  

8. In de toelichting op de Staat van afwijkingen van het financiële beleid wordt bij Programma 

A op blz. 12 gesproken over een voordeel omdat de uitwerking van de centrumvisies 

Poeldijk en Wateringen zijn verschoven naar 2019. De centrumvisie Poeldijk was in 2017 al 

klaar en voor het centrum van Wateringen werd door de BIZ in september 2018 al een visie 

gepresenteerd die tot een inspraaktraject had kunnen leiden. Dit leidt bij de fractie van de 

PvdA tot de volgende vraag: Wat is nu de stand van zaken en waarom zijn deze 

inspraaktrajecten opnieuw opgestart wat tot jaren vertraging leidt? 

9. In de toelichting op de Staat van afwijkingen van het financiële beleid wordt bij Programma 

E op blz. 14 gesproken over hogere Wabo-leges terwijl de afgelopen maanden nu juist 

“winstwaarschuwingen” kwamen dat de opbrengst in 2019 lager zullen uitvallen. Kun u dit 
verschil verklaren? 

10. In de toelichting op het financiële beleid wordt bij Algemene dekkingsmiddelen op blz. 15 

gesproken over een niet gebruikte onttrekking uit de Algemene reserves. Dit lijkt een 

boekhoudkundige truc om het resultaat met 2,1 miljoen te verlagen. Deze middelen diende 

toch als dekking voor de begroting. Als de realisatie van de begroting 2,1 miljoen goedkoper 

uitvalt dan is er toch sprake van een overschot van 2,1 miljoen die niet uit de Algemene 

reserves gehaald hoeft te worden en is het resultaat eigenlijk 7,1 miljoen positief? 

 

11. Bij het project Modernisering teeltareaal in Westland is de inpassing en uitvoering van de 

ontwikkelde instrumenten door de herziening van beleid en bestemmingsplanvoorschriften 

niet gerealiseerd, Dit leidt bij de fractie van de PvdA tot de volgende vragen: 

▪ Wat is nu de juridische basis voor het toepassen van de instrumenten? 

▪ Welke risico's loopt de gemeente als iemand tegen de toepassing van de instrumenten 

in beroep gaat? 

12. Bij de financiële zelfredzaamheid van burgers wordt geen melding gemaakt van de projecten 

die zouden worden uitgevoerd om het gebruik van de minima-regelingen verder te 

stimuleren door de bekendheid met de regelingen te vergroten. PvdA Westland is wel blij 

met de toename in het gebruik van de kindregeling (blz. 86) maar vraagt zich af wat nu 

daadwerkelijk gedaan wordt aan bestijding van de armoede door het dalende gebruik van de 

regelingen (34,6 miljoen vs. 37,4 miljoen begroot) om te buigen naar meer gebruik (zie blz. 



89). 
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